
KIVI
Afdeling Technische Fysica

Verslag Algemene Leden Vergadering op 16 maart 2015 in het KIVI gebouw, 
Prinsessegracht 23, 2514 AP Den Haag, in de Huygenskamer

Aanwezig: Coen Groen (vz), Jeroen Oortwijn (pm), Jan Botman (secr), Rick Schoffelen (bestuur
TF), Kees Brouwer (bestuur TF), Robin Hutschemakers (bestuur TF), Ronald van 
Duijvenvoorde (lid TF, bestuur afd. Mijnbouw KIVI).
Afwezig: Wijnand Germs (bestuur TF), mk 

1. Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering om 17:05 uur, heet alle deelnemers hartelijk welkom, met een 
speciaal welkom voor de heer Van Duijvenvoorde.

2. Notulen ALV vergadering 31 maart 2014
De notulen worden puntsgewijs besproken. Er zijn geen opmerkingen die aanpassing van de 
tekst vereisen: de notulen worden goedgekeurd.
Naar aanleiding van de notulen wordt de eerder gedane suggestie kort gememoreerd om een 
poule van KIVI penningmeesters te maken voor het formeren van de diverse kascommissies 
van de afdelingen van KIVI. Dit punt is bij punt 8, Benoeming van de Kascommissie 2015, 
weer aan orde gekomen.
 
3. Mededelingen en ingekomen post
Er is geen ingekomen post. Het lid van de Kascommissie, dhr. Jan Verhoeven kan niet bij de 
vergadering aanwezig zijn. 

4. Algemeen Jaarverslag 2014
Het Algemeen Jaarverslag is feitelijk vervat in de Vragenlijst van KIVI over de activiteiten in 
2014. Het bestuur was reeds in het bezit van deze Vragenlijst en verder is die ter vergadering 
uitgereikt. De voorzitter behandelt en bespreekt de Vragenlijst punt voor punt. De activiteiten in
2014 worden opgesomd.  
Een vervelende zaak was het afgelasten van het jaarlijkse minisymposium in Breukelen ten 
gevolge van een betreurenswaardig laag aantal aanmeldingen voor deelname.
Naar aanleiding van de activiteiten wordt gemeld dat binnenkort (op 17 april) het symposium 
Molten Salt Reactors in Delft gehouden wordt. Dit symposium is georganiseerd gezamenlijk 
met de afdeling Kerntechniek van KIVI. Er zijn al 130 deelnemers aangemeld en er is 
belangstelling van de pers en van Kamerleden. 

5. Financieel Jaarverslag 2014 en verslag Kascommissie
Tijdens de vergadering wordt het verslag uitgereikt en dit was ook al deels per e-mail verspreid.
De penningmeester licht een en ander toe. 
Er is een verlies van €1000,- op het vermogen. Dit komt voornamelijk door de post van €1738 
voor activiteiten in 2014: het niet doorgaan van het minisymposium in maart 2014, waarbij een 
deel van de zaalhuur toch moest worden betaald, en verder bijvoorbeeld door het symposium 
Kernfusie. Verder was er iets meer sponsoring dan begroot, de reisdeclaraties waren fors hoger 
doordat er vrij veel is vergaderd en doordat het bestuur is uitgebreid.
Baten komen o.a. door de bijdrage van €225 per activiteit (ongeacht het aantal deelnemers). De 
deelnemersbijdrage die vorig jaar bij enkele activiteiten is gevraagd heeft €240 opgebracht. Dit 
is nogal weinig en weegt niet op tegen de moeite die de penningmeester moet doen in het 
verwerven en verwerken van de bijdragen.
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Het banksysteem dat KIVI hanteert is een stuk onduidelijker en ook duurder geworden. Zo is er
een extra post van  €6 per maand voor de web interface van het banksysteem.
Er wordt op aangedrongen de bestuurskosten omlaag te brengen, bijvoorbeeld door telefonisch 
vergaderen en minder vaak per jaar te vergaderen.
Voor wat betreft sponsoring van studieverenigingen heeft een aantal KIVI afdelingen alleen 
project sponsoring, m.a.w. verenigingen dienen een aanvraag voor sponsoring in ten behoeve 
van een specifiek doel. Alleen TF had een structurele sponsoring voor alle studieverenigingen. 

De voorzitter leest de brief voor die de Kascommissie heeft opgesteld. De Kascommissie heeft 
tevredenheid geuit over het gevoerde financiële beleid en heeft geconstateerd dat de 
gepresenteerde cijfers een correct beeld geven van de financiën van TF. 

6. Decharge Penningmeester en Kascommissie
De vergadering dechargeert bestuur, penningmeester en Kascommissie en dankt de 
penningmeester.

7. Begroting 2015
Exemplaren van de begroting 2015 worden verspreid. Een verhoging van de bijdrage van CFBI 
is begroot. Meer activiteiten leveren meer geld op. Ieder bestuurslid zou moeten zorgdragen 
voor tenminste een activiteit. In de begroting is de sponsoring van studieverenigingen op 
hetzelfde bedrag als in 2014 gehouden. Een minisymposium is niet voorzien. De post Diversen 
is twee keer zo hoog. Rick Schoffelen vraagt hoe ‘zeker’ de bijdrage van CFBI is.
De begroting is reeds ingediend bij het hoofdbestuur van KIVI. 
 
8. Benoeming Kascommissie 2015
Dit wordt uitgesteld. Dhr. Jan Verhoeven stelt zich niet meer beschikbaar. Bij het KIVI 
penningmeesteroverleg op 30 april zal de vraag naar de formatie van de kascommissies aan de 
orde worden gesteld.

9. Herbenoeming huidig bestuur + nieuwe Bestuursleden
Het huidige bestuur stelt zich beschikbaar voor herbenoeming. De vergadering stemt hiermee 
in. 

10. Rondvraag/ Wvttk
Geen opmerkingen.

11.  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 18:00 uur. Er is nog geen voorstel voor een nieuwe 
vergaderdatum. 
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